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Radny Gminy Sławno J UR Y 

Pan Ryszard Stachowiak 

Kuj X om WÓ Wójt Gminy Sławno 

Za pośrednictwem: 

($, 09. LD ( Marty Hołowatej 

Przewodniczącej Rady Gminy 

Interpelacja 

W związku z Pana wypowiedzią na sesji rady Gminy Sławno dnia 24 listopada 2021 roku 

dotycząca zwiększenia wynagrodzenia dla podległych Panu pracowników, zwracam się z prośbą o 

odpowiedź na zadane Panu pytanie podczas sesji 15 lutego 2022 r. Jako osoba publiczna ma Pan 

świadomość mocy zobowiązań, które są publicznie wypowiadane. Jako Radny Gminy Sławno ponownie 

zwracam się do Pana z prośbą o wskazanie, dla ilu pracowników zostało zwiększone wynagrodzenie 

związane z ww. zobowiązaniem. Mając na uwadze RODO, proszę o wskazanie ilości pracowników oraz 

„stanowiska, które zajmują. Jako radnego niejednokrotnie dochodziły mnie informacje o 

niedostatecznym wynagradzaniu pracowników, którzy świadczą prace na rzecz Naszej Gminy. Mam 

również nadzieje oraz proszę o uwzględnienie "podwyżki" dla wszystkich pracowników. Ewentualne 
tłumaczenie o braku środków na ten cel byłyby niezrozumiałe z uwagi na przyznaną Panu maksymalną 

możliwą stawką. 

Wykonywanie czynności w sprawach z zakresu wynagradzania pracowników, należą wyłącznie 

do kompetencji kierownika urzędu, czyli Pana. Jednak wywiązywanie się z deklaracji złożonych radnym 

na Sesjach wpływa na Pana wiarygodność i bezsprzecznie na jakość Pana współpracy z organem 
stanowiącym. 

Z poważaniem 

Krzysztof Jędrzejczyk 
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